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Dotyczy: wniosku  z dnia 15 grudnia  2021 r, w sprawie podwyższenia diet Sołtysów. 

 

 Uprzejmie, informuję, że w uchwalonym przez Radę Miejską w Płotach  w dniu 29 

grudnia 2021 r. Budżecie Gminy Płoty na 2022 r. nie zaplanowano środków na podwyższenie 

diet sołtysów. 

  Jednocześnie wskazuję, że diety dla przewodniczących organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych gminy ustalane są przez radę wyłącznie  na podstawie art. 37b ustawy 

o samorządzie gminnym. Diety te nie zostały objęte przez Rząd i Sejm podwyżkami diet dla 

radnych wprowadzonymi ustawą z dnia 17 września 2021  o zmianie ustawy o  wynagrodzeniu 

osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe (Dz.U. z 2021 r. poz. 1834). 

 Diety nie stanowią wynagrodzenia, a jedynie zwrot kosztów pełnienia funkcji 

publicznej. W swoim wniosku nie wskazała Pani kosztów pełnienia funkcji uzasadniających 

podwyżki. 

 Kwestia ewentualnych podwyżek diet przewodniczących organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych gminy będzie analizowana na bieżąco. Jeżeli pozwoli na to stan 

finansowy gminy wypracujemy i przedstawiamy odpowiednie propozycje podwyżek   

uzasadnionych wzrostem kosztów pełnienia funkcji sołtysa. 


